

HKLBA

http://www.hklba.org/new/index.php?option=com_content&view=article&id=769:conflict-between-league-and-national-game-fixture-239&catid=41:bye-laws&Itemid=229&lang=zh

Conflict between League and National game fixture (approved on 23/9/13)

The Council of Management approved the bye-law on 23 Sep 2013. The changes clarified that all pre-announced semi-finals and finals will not be rescheduled even it is in conflict with league games. If both sides choose to play league on that day, players have to make the choice.

1.30 Conflict between National League and National Championship Fixtures.

In the event of players being required to play in two or more matches arranged by the Association which have fixtures of the same date and approximate starting time, precedence shall be given to the National League match and the other matches shall be rearranged accordingly **except in the situation where the match of the Semi-finals or Finals of National Championships and all games of the International Bowls Classic, has been fixed and announced by the Association in advance of the date of the requirement to rearrange a postponed League match. In this exceptional situation, the affected players must decide in which match they shall play and advise the Association accordingly.**

聯賽及公開賽事撞期之安排 (於 2013 年 9 月 23 日通過)

2013 年 9 月 23 日之管理委員會會議已通過修改本附例。此修正確認了所有已預先宣佈的公開賽準決賽及決賽將不會因與某一聯賽撞期而改期，假如有隊伍決定在當天進行聯賽賽事，涉及公開賽的球員將須自行作出抉擇。

1.30 聯賽及公開賽賽事撞期之安排

假如總會的公開賽賽程安排了同一球員在同日的相近時間作賽多於一場賽事，本地聯賽應優先進行，而其他賽事須相應地改期。**不過，在須改期的聯賽舉行前已公佈日期的公開賽準決賽及決賽或國際精英賽賽事則不在此限。在此特殊情況下，涉及兩項賽事的球員將須自行作出抉擇並通報總會。**